

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT7938346

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	08/06/2019

CONVEYING PARTY DATA

Name	Execution Date
PACCOR (ZELL) DEUTSCHLAND GMBH	08/06/2019

RECEIVING PARTY DATA

Name:	PACCOR DEUTSCHLAND GMBH
Street Address:	MARIENBURGSTRASSE 25A
City:	ZELL/KAIMT
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	56856

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number
Patent Number:	10315822

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (248)647-5210

Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Phone: 2486476000

Email: valeri.mangindin@dinsmore.com

Correspondent Name: DINSMORE & SHOHL LLP

Address Line 1: 900 WILSHIRE DRIVE, SUITE 300

Address Line 4: TROY, MICHIGAN 48084

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	HGE-18902-01-200696-14
NAME OF SUBMITTER:	MARK D. SCHNEIDER
SIGNATURE:	/Mark D. Schneider/
DATE SIGNED:	05/05/2023

Total Attachments: 6

source=Merger RP-Koblenz_HRB_22757_Eng_translation#page1.tif

source=Merger RP-Koblenz_HRB_22757_Eng_translation#page2.tif

source=Merger RP-Koblenz_HRB_22757_Eng_translation#page3.tif

source=Merger RP-Koblenz_HRB_22757#page1.tif

source=Merger RP-Koblenz_HRB_22757#page2.tif

Number of registration	a) Firm b) Registered office, branch offices, domestic business address, authorized recipient, branch offices c) Property of the Company	Share Capital	a) General substitution rules b) Executive Board, governing body, managing directors, personally liable partners, managing directors, authorized representatives and special powers of representation	Procuration	a) Legal form, beginning, articles of association or articles of association b) Other legal relationships	a) Day of registr b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) Registered office, branch offices, domestic business address, authorized recipient, branch offices</p> <p>b) Zell (Moselle)</p> <p>Business address: Mantemburgstraße 25a, 56856 Zell (Mosel)</p> <p>c) The object of the company is the provision of management services for companies in the Paccor Group and all related transactions.</p>	25,000,00 EUR	<p>a) If only one managing director is appointed, he alone represents the company. If several managing directors are appointed, the company is represented by two managing directors or by one managing director together with an authorized signatory.</p> <p>b) Managing Director: Beyner, Klaus Dieter, Niedernhall, *03/22/1961 with authority on behalf of the company act in its own name or as a representative of a conclude legal transactions with third parties. Managing Director: Rybczuk, Zdenek, Plotstie Nad Labem/Czech Republic, *11.01.1972 with authority on behalf of the company act in its own name or as a representative of a conclude legal transactions with third parties.</p>		<p>a) Limited Liability Company Articles of Association dated 08/05/2011</p>	<p>a) 27.09.2011 Spiel-Welp</p>
2			<p>b) After changing the substitution rules furthermore Managing Director: Beyner, Klaus Dieter, Niedernhall, *22.03.1961 authorized to represent one person with the authority in name or as a representative of a third party to conclude legal transactions After changing the substitution rules furthermore Managing Director: Rybczuk, Zdenek, Plotstie Nad Labem/Czech Republic / Czech Republic* 11.01.1972 authorized to represent one person with the authority in name with itself in its own</p>			<p>a) 02.01.2014 Laubebach b) Fall 2</p>

Number of Registration	a) Firm b) Registered office, branch office, domestic business address, authorized recipient, branch offices c) Property of the Company	Share Capital	a) General substitution rules b) Executive Board, governing body, managing directors, personally liable partners, managing directors, authorized representatives and special powers of representation	Occupation	a) Legal form, beginning, articles of association or articles of association b) Other legal relationships	a) Day of Registrat b) Remarks
1	2	3	4 name of as a representative of a third party to conclude legal transactions.	5	6	7
3	a) Coveris Rigid (Zell) Deutschland GmbH				a) The shareholders' meeting of February 20, 2014 decided to change the articles of association in § 1 (company name and registered office) and with it the change of the company name. b) With Coveris Rigid Deutschland GmbH in Zell (Moselle) (District Court of Koblenz HRB 22075) as the controlling company, a profit transfer agreement was concluded on December 1st, 2016. The shareholders' meeting of December 1, 2016 approved it.	a) 23.05.2014 Lauberbach b) Fall 4
4						a) 12.12.2016 Lauberbach b) Fall 5
5			b) Managing Director: Hollyhead, Andrew, Bad Soden, *07/06/1975 with sole power of representation with the authority to conclude legal transactions on behalf of the company in his own name or as a representative of a third party.			a) 11.07.2018 Breitbach b) Fall 6
6	a) Patcoel (Zell) Deutschland GmbH				a) The shareholders' meeting of August 14th, 2018 decided to change the articles of association in § 1 (company name and registered office) and with it the change of the company name. b) With "Coveris Rigid Deutschland GmbH" based in Zell (Mosel) (District Court of Koblenz, HRB 22075) as the controlling company, a domination agreement was concluded on August 10, 2018. The shareholders' meeting of August 14, 2018 approved it.	a) 20.09.2018 Lauberbach b) Fall 7
7			b) No longer			a) 15.03.2019

PATENT

REEL: 063557 FRAME: 0655

Number of Registration	a) Firm b) Registered office, branch office, domestic business address, authorized recipient, branch offices c) Property of the Company	Share Capital	a) General substitution rules b) Executive Board, governing body, managing directors, personally liable partners, managing directors, authorized representatives and special powers of representation	Procuration	a) Legal form, beginning, articles of association or articles of association b) Other legal relationships	a) Day of Registration b) Remarks
1	2	3	4 Managing Director: Bergner, Klaus Dieter, Niederhalla, *22.03.1961,	5	6	7 Schwan b) Fall 8
8			b) Ordered as Managing Director: Schütte, Andreas, Meerbusch, *09.03.1962 with sole power of representation with the authority to conclude legal transactions on behalf of the company in their own name or as a representative of a third party.			a) 18.04.2019 Lauberbach b) Fall 9
9			b) No longer Managing Director: Rybczak, Zdenek, Hradec Králové / Czech Republic, *01/11/1972			a) 04.07.2019 Lauberbach b) Fall 10
10					b) The company is the transferring legal entity in accordance with the merger agreement of August 6th, 2019 and the approval resolutions of its shareholders' meeting of August 6th, 2019 and the shareholders' meeting of the acquiring legal entity of August 6th, 2019 with Pacor Denkschild GmbH with registered office in Zdf (Mosach) (local court Koblenz HRB 22757) merged (merging by absorption). The kb sheet is closed.	a) 23.09.2019 Lauberbach b) Fall 11

PATENT

REEL: 063557 FRAME: 0656

Abdruck vom 16.01.2023 11:31

Seite 1 von 3

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leistungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) Rechtsform: Gesellschaft</p> <p>b) Zell (Mosel) Geschäftsanschrift: Marrenburgstraße 25a, 56856 Zell (Mosel)</p> <p>c) Gegenstand des Unternehmens ist Erbringung von Managementdienstleistungen für Unternehmen im Paacor-Konzern sowie alle damit in Zusammenhang stehenden Geschäfte.</p>	25.000,00 EUR	<p>a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten.</p> <p>b) Geschäftsführer: Berger, Klaus Dieter, Niederholl, *22.03.1961 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p> <p>Geschäftsführer: Rybczuk, Zdenek, Plotiste Nad Labern, /Tschechische Republik, *11.01.1972 mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p>			<p>a) 27.09.2011 Spieß-Welp</p>
2			<p>b) Nach Änderung der Vertretungsregelung weiterhin Geschäftsführer: Berger, Klaus Dieter, Niederholl, *22.03.1961 Einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</p> <p>Nach Änderung der Vertretungsregelung weiterhin Geschäftsführer: Rybczuk, Zdenek, Plotiste Nad Labern, /Tschechische Republik, *11.01.1972 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen</p>			<p>a) 02.01.2014 Lauberbach</p> <p>b) Fall 2</p>

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
3	a) Coveris Rigid (Zell) Deutschland GmbH		Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.		a) Die Gesellschafterversammlung vom 20.02.2014 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma und Sitz der Gesellschaft) und mit ihr die Änderung der Firma beschlossen.	a) 23.05.2014 Lauberbach b) Fall 4
4					b) Mit der Coveris Rigid Deutschland GmbH in Zell (Mosel) (Amtsgericht Koblenz HRB 22075) als herrschendem Unternehmen ist am 01.12.2016 ein Gewinnabführungsvertrag geschlossen worden. Ihm hat die Gesellschafterversammlung vom 01.12.2016 zugestimmt.	a) 12.12.2016 Lauberbach b) Fall 5
5			b) Geschäftsführer: Hollyhead, Andrew, Bad Soden, *06.07.1975 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 11.07.2018 Breitbach b) Fall 6
6	a) Pascor (Zell) Deutschland GmbH				a) Die Gesellschafterversammlung vom 14.08.2018 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma und Sitz der Gesellschaft) und mit ihr die Änderung der Firma beschlossen. b) Mit der "Coveris Rigid Deutschland GmbH" mit Sitz in Zell (Mosel) (Amtsgericht Koblenz, HRB 22075) als herrschendem Unternehmen ist am 10.08.2018 ein Beherrschungsvertrag geschlossen worden. Ihm hat die Gesellschafterversammlung vom 14.08.2018 zugestimmt.	a) 20.09.2018 Lauberbach b) Fall 7
7			b) Nicht mehr			a) 15.03.2019

PATENT

REEL: 063557 FRAME: 0658

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4 Geschäftsführer: Berqner, Klaus Dieter, Niederhall, *22.03.1961,	5	6	7 Schwan
8			b) Bestellt als Geschäftsführer: Schütte, Andreas, Meerbusch, *09.03.1962 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 18.04.2019 Laubebach b) Fall 9
9			b) Nicht mehr Geschäftsführer: Rybczuk, Zdenek, Hradec, Kralove / Tschechische Republik, *11.01.1972			a) 04.07.2019 Laubebach b) Fall 10
10					b) Die Gesellschaft ist als uberragender Bechtsrager nach Mitgabe des Verschmelzungsvertrages vom 06.08.2019 sowie der Zustimmungsbeschlüsse ihrer Gesellschafterversammlung vom 06.08.2019 und der Rechtsrager vom 06.08.2019 mit der Pccord, Deutschland GmbH mit Sitz in Zell (Mosel) (Amtsgericht Koblenz HRB 22075) verschmolzen (Verschmelzung durch Aufnahme). Das Registerblatt ist geschlossen.	a) 23.09.2019 Laubebach b) Fall 11

PATENT